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 Protokół nr 69/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 sierpnia 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego zdjęte z porządku zostały n/w punkty: 

 

1. Rozpatrzenie wniosku Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie w sprawie 

współfinansowania zadania: „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Pacółtowo 

o nr 181040N oraz w miejscowości Bagno o nr 181057N”. 

 

2. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Grodziczno w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto – Mroczno – Słup na odcinku Gwiździny – 

Mroczno”. 

 

Powyższe dokumenty były już rozpatrywane na poprzednim posiedzeniu Zarządu. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  B. Grzywacz,                 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 67/2016. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania 

budżetu za I półrocze 2016 r. 

 

Pani Skarbnik omówiła przebieg wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2016r. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

W paragrafie 3 projektu uchwały dokonano zmiany: „Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia i obowiązuje w roku budżetowym 2016 /było 2015/ oraz podlega ogłoszeniu”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Miejskiej w 

sprawie współfinansowania zadania: „Budowa łącznika drogowego między ul. 

Grunwaldzką, a Kolejową w NML oraz przebudowa ul. Kasztanowej na odcinku od ul. 

Akacjowej do ul. Lidzbarskiej w NML”. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek pana Burmistrza w sprawie 

współfinansowania powyższego zadania. Dodał, że Gmina Miejska zwraca się z prośbą o 

udzielenie pomocy finansowej w wysokości 590 000 zł, jednocześnie gmina deklaruje 

wsparcie dla inwestycji drogowych planowanych do realizacji w 2017r. 

Pan Buliński zapytał, czy gminy udzielają pomocy w takiej samej wysokości w jakiej jest 

przekazywana pomoc przez powiat.  

Pan Kłosowski odpowiedział, że przy każdym wniosku poinformuje jaką kwotę przekazują 

gminy powiatowi. 

Pani Grzywacz zapytała, czy w związku z przekazaniem ulicy Kopernika Gminie Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie Burmistrz składał jakieś deklaracje w kwestii dofinansowania 

szpitala. 

Pan Starosta odpowiedział, że Burmistrz  deklaruje pomoc.  

 

Wniosek pana Józefa Blanka – Burmistrza Miasta Nowego Miasta Lubawskiego stanowi 

załącznik nr 4. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Kurzętnik 

w sprawie współfinansowania zadania: „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości 

Marzęcice stanowiących działki: 33/15, 31/16, 9/55, 9/52, 9/29, 9/47, 7 wraz z budową 

skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 538 Radzyń Chełm. – Łasin – Nowe Miasto 

Lubawskie – Uzdowo – Rozdroże oraz przebudowa drogi gminnej nr 182017N droga 

powiatowa nr 1317N (Małe Bałówki) – droga gminna nr 182018N”. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że gmina wnioskuje o kwotę 685 000 zł i jednocześnie 

deklaruje pomoc finansową w takiej samej wysokości na inwestycje powiatowe. 

 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Biskupiec w 

sprawie współfinansowania przebudowy drogi gminnej w miejscowości Bielice . 

Pan Kłosowski poinformował, że gmina wnioskuje o kwotę 240 000 zł i jednocześnie 

deklaruje pomoc finansową w takiej samej wysokości na inwestycje drogowe. 



 

 

3 

Pani Skarbnik poinformowała, że gmina Biskupiec doprecyzowała nazwę zadania, które 

będzie brzmiało: „ Pomoc na przebudowę drogi gminnej w miejscowości Bielice do drogi 

wojewódzkiej nr 538”. 

 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku w sprawie budowy 

chodnika przy drodze powiatowej w Kuligach. 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek pani Krystyny Król – radnej wsi Kuligi, 

stanowiący załącznik nr 7, w sprawie budowy chodnika w roku 2017 od drogi wojewódzkiej 

do istniejącego chodnika, który został wykonany w ubiegłym roku. Dodał, że z wstępnego 

kosztorysu wynika, iż koszt wykonania chodnika o długości 540 m przez ZDP wynosiłby    

ok. 83 000 zł, byłby to koszt samych materiałów budowlanych. Nadmienił, że jest więcej 

wniosków o budowę chodników m.in. w Zajączkowie, w Jamielniku. Pan Kłosowski 

stwierdził, że wniosek może być rozpatrzony dopiero przy planowaniu budżetu na przyszły 

rok. 

Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Kłosowskiego. 

Ponadto pan Kłosowski poruszył kwestię dotyczącą wykonania oświetlenia przy realizacji 

inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – 

Słup na odcinku Gwiździny – Mroczno”. Dodał, że gmina przesłała kosztorys inwestorski 

dotyczący wykonania oświetlenia i wnioskuje o wpisanie w budżet powiatu kwoty w 

wysokości 40 000 zł.  

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany w budżecie są już przygotowane na sesję. Ponadto 

dodała, że w budżecie ma wpisane środki w wysokości 60 000 zł tj. 30 000 zł od gminy 

Grodziczno oraz 30 000 zł od wojewody.  

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1279N Kisielice – Biskupiec”. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 

3. Członek komisji – Ryszard Kłosowski 

4. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz 

5. Członek komisji – Alina Banaszewska 
 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – 

Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno) na odcinkach Łąkorz – Bielice oraz 

Krotoszyny – Szwarcenowo w km od 13+770 do 14+670 ”. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 

3. Członek komisji – Ryszard Kłosowski 

4. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz 

5. Członek komisji – Alina Banaszewska 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Komendanta 

Powiatowego Policji w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie zabezpieczenia w 

budżecie na 2016 r. środków na sfinansowanie dodatkowych patroli policji.  

Pan Starosta odczytał wniosek pana Jacka Drozdowskiego – Komendanta Powiatowego 

Policji, stanowiący załącznik nr 8. Poinformował, że chodzi o zabezpieczenie w budżecie 

środków w wysokości 2 240 zł. Dodał, że pan Komendant zwrócił się do wszystkich 

samorządów z prośbą o pomoc finansową.  

Pani Skarbnik poinformowała, że powyższa kwota będzie ujęta w kolejnych zmianach w 

budżecie powiatu tj. na kolejnej sesji. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Dyrektora 

Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w sprawie przedłużenia kadencji 

Wicedyrektora. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji oraz pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ w Kurzętniku/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że pani Idźkowska – wicedyrektor ZSZ w Kurzętniku pełniła 

powyższą funkcję przez dwa poprzednie lata. Wyjaśniła, że powołanie wicedyrektora było na 

okres trwania roku szkolnego. Pan Wodara wnioskuje o przedłużenie kadencji wicedyrektora 

na czas nieokreślony. Dodała, że pełnienie funkcji wicedyrektora może trwać do czasu 

pełnienia funkcji przez dyrektora danej szkoły. Nadmieniła, że pan Wodara pełni funkcję 

dyrektora szkoły do 31.08.2017r. 

W związku z powyższym Członkowie Zarządu podjęli decyzję, żeby przedłużyć funkcję 

wicedyrektora pani Idźkowskiej od 01.09.2016r. do 31.08.2017r. 

 

Wniosek pana Mirosława Wodary stanowi załącznik nr 9. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w Zespole 

Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

Pani Orłowska poinformowała, że arkusz jest wykonany zgodnie z zaleceniami Zarządu 

Powiatu. Szczegółowo omówiła aneks nr 1. 

Pani Wicestarosta zapytała, czy są deklaracje od uczniów z gminy Grodziczno odnośnie nauki 

języka rosyjskiego.  

Pan Wodara odpowiedział, że nie ma takich sygnałów od uczniów. Dodał, że jeżeli chodzi o 

języki to jest podział na grupy tj. na grupę początkujących oraz zawansowanych. 

Pani Wicestarosta zapytała ilu uczniów będzie uczęszczało do szkoły od 1 września. 

Pan Wodara odpowiedział, że 638. 

Pan Buliński zapytał ilu uczniów brakuje do osiągniecia wskaźników. 

Pan Wodara odpowiedział, że brakuje 42 uczniów. Dodał, że być może jeszcze kilku uczniów 

będzie zainteresowanych kwalifikacyjnymi kursami zawodowymi. 

Pan Buliński zapytał jaką kwotę powiat będzie musiał zwrócić do Urzędu Marszałkowskiego. 

Pani Skarbnik poinformowała, że za ten rok ok. 63 000 zł plus odsetki.  

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie posiedzenia Zarządu przejęła pani 

Wicestarosta/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                  

M. Buliński. 

 

Pan Wodara poinformował, że jeden z nauczycieli-ksiądz, który uczył religii zrezygnował z 

pracy i w jego miejsce w aneksie nr 2 należałoby uwzględnić dwóch nauczycieli religii – 

księży na taką samą ilość godzin jaka była zaplanowana pierwotnie dla poprzedniego 

nauczyciela.  

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Pani Wicestarosta zawnioskowała o rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku 

szkolnego 2016/2017 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

Za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  B. 

Grzywacz, M. Buliński. Rozszerzenie porządku stanowi złącznik nr 3.  

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

Pan Wodara omówił pozostałe zmiany jakie byłyby uwzględnione w aneksie nr 2. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w Zespole 

Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor ZS im. C. K. Norwida/ 

Pani Orłowska poinformowała, że arkusz jest wykonany zgodnie z zaleceniami Zarządu 

Powiatu. Pani Przeradzka – Martko szczegółowo omówiła aneks nr 1. Dodała, że zmieniła się 

liczba uczniów aktualnie jest 415 / było 413/.  

W związku z powyższym zmieniony został załącznik do projektu uchwały w punkcie 

dotyczącym ilości uczniów. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,            

K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

/pani B. Przeradzka – Martko opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego 

organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski.  

/na posiedzenie weszła pani Bożena Maciejewska – dyrektor PCRE/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska omówiła aneks nr 1. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Pan Starosta poinformował, że pani Barbara Grzywacz złożyła wniosek do Starosty, 

stanowiący załącznik nr 10,  w sprawie wypożyczenia używanego laptopa na czas pełnienia 

funkcji. W związku z powyższym z panią Grzywacz została podpisana umowa użyczenia 

laptopa na czas pełnienia funkcji radnego. 

  

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF oraz w budżecie powiatu na rok 2016. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2016 r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu zapoznali się z informacją z Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

w sprawie nieodpłatnego przekazania w formie darowizny, nieruchomości gruntowych 

zabudowanych nawierzchnią asfaltowa i ścieżką rowerową z chodnikiem dla pieszych         

/ul. Kopernika/ stanowiącą załącznik nr 11.  

 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                  


